
RAZVOJ ELEKTRARNE MEDVODE
Ko je hidroelektrarna ,,Me-

dvode" pred letom dni dvig-
nila vodostaj na Zbiljskem je-
zeru za 1 m, se je koristni dei
akumulacije povečal za en
milijon m\ kar je mnogo
pripomoglo k večji proizvodnji.
Tako je HE ,,Medvode" v le-
tošnjih desetih mesecih pro-
izvedla za 68.270.900 KWh, od
letnega plana pa jih loči še
16 milijonov KWh. Največjo

proizvodnjo so dosegli letos
v mesecu aprilu in sicer 9 mi-
lijonov 609.500 KWh, saj je bi-
lov tem obdobju največ vode.
V maju je bila proizvodnja
nižja za 600 KWh, najslabše
pa je bilo v mesecu januarju,
ker je bil takrat vodostaj naj-
nižji in so zato proizvedli samo
4,429.900 KWh.

HE ,,Medvode" za sedaj ni-
ma nikakršnih problemov. Ne-

kaj časa so se ukvarjali z mi-
slijo, da bi poglobili spodnji
del Save pod elektrarno, ven-
dar so misel opustili, ker bi
bili stroški previsoki. Poleg po-
glabljanja bi morali namreč
porušiti še most, ki povezuje
Medvode s Pirničami, ker le-ta
ovira vodo pri odtoku.

Vsekakor je delo kolektiva
HE ..Medvode" zelo uspešno
in jim želimo, da bi bilo tako
tudi v bodoče. A. K.

NOVA MESNICA SE
OBRESTUJE!
Minilo je že mesec dni, od kar
je podjetje ,,Mesopromet" od-
prlo v centru Medvod novo
mesnico, in s tem rešilo koč-
Ijiv problem stalnega čakanja
v dogih vrstah. Zgradilo jo je
Obrtno gradbeno podjetje.
Veljala je 20 milijonov S din.

Mesopromet ima sedaj že
tri svoje poslovalnice v Med-
vodah, Goričanah in Tacnu.

REZULTATI MEDVOŠKIH
ŠPORTNIKOV

Medvoški športniki so pre-
brodili jesensko sezono. Če-
prav ni rodila takega sadu,
kot so nekateri pričakovali, so
sedaj vsi zadovoljni. Partizan,
ki je imel v tej sezoni naj-
večje zastopstvo v tekmova-
njih, je imel precej uspeha
čeprav so članice zasede zad-
nje mesto v košarkarški ligi.
Isto se je zgodilo tudi mla-
dinsiki vrsti predvsem po kriv-
di uiprave, ki veliko tekem ni
prijavila, in so jih zarcdi tega
zgubljali brez borbs . Svetle
točke so za sedaj sarno roko-
met,, ritmika in dviganje ute-
ži. Dvigalci so bili za svoje
požrtvovalno delo nagrajeni s
tem, da jim je bilo zaupano
finalno državno prvenstvo, ki
so ga dobro organizirali.

Nogometaši ,,NK Medvode",
ki stalno životarijo ob majh-
nih dotacijah občine in kolek-
tivov, so zaključili prvenstvo
uspešno, saj so v ligi zavzeli

osmo mesto, kar je za ekipo
brez treneria !ep uspeh. Keg-
Ijači pa do :edaj niso imeli
nobenih večjih nastopov, zato
je todi kegljišče pri elektrarni
namenjene predvsem rekrea-

aji.
Upajmo, da bo spomladan-

ska sezona za medvoške
portnike bolj uspešna, kot je
bila jesenska.

Anton KOPITAR


